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Nemyslím teď patnáct minut slávy, ale vznik

patnáctiminutových míst kvůli klimatickému ohrožení

resp. v klimatické nouzi. Když jsem se doslechl, že město

Oxford toto zavádí a potřebujete tam speciální povolení,

abyste se autem vzdálili od svého bydliště, tak jedna z mých

reakcí byla to, že ať jdou poskokové WEF tj. Světového

ekonomického fóra do pekla, a to nebyla jen moje první

reakce, neboť pěkných pár lidí mělo takovou reakci s tím,

že prakticky okamžitě jsem si zároveň uvědomil, že stejně

padnou na hubu.

Proč si to myslím?

Nuže první věc je to, že dav je neklidný a nejen není třeba mnoho,

aby začal utíkat jako splašené stádo pro anglo-americký bažina s

centrálou v Londýně a jeho okultní vedení nechtěným směrem, ale
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přitom dav přestal být davem.

Druhá věc je to, že některým dochází fakt, že tato patnáctiminutová

města nejenže vůbec neřeší deklarované problémy, ale je zhoršují a

vytvářejí další set problémů s tím, že to dávají dost hlasitě najevo.

Třetí věc je, že ta výše uvedená vokální zatím menšina hlásá to, že

tyto tzv. vokální. „smart“ 15-minutová města jsou v podstatě nejen

lágrem, tj. 24/7 sledování, ale v kontextu s CBDC (digitální měny

vydávané centrální bankou), kde se lidé kontrolují resp. budou

kontrolovat, i smrtelnou pastí.

Poslední věcí je, že při prosazování používají viditelně fašistické

metody a toto vyvolává dost silný odpor.

Dodávám, že Budaj pracoval na této agendě, ale zkosili ho tou jeho

ŠTBáckou minulostí, protože si nedal říct.

Jak to skončí?

Špatná zpráva je, že 15-minutová města zde budou. Dobrá zpráva je

to, že budou opakem toho, co Klaus Schwab a čvarga od WEF

představuje a prosazuje. První věc je, že v mnoha ohledech se vrátíme

k věcem, které fungovaly tj. k městským částem, kde vše potřebné k

životu je asi v 15 minutové pěší vzdálenosti s tím, že jednotlivé

městské části mají i určitou specializaci. Další věcí je, že tyto městské

části si budou pěstovat část svých potravin (ne-li všechno). Třetí věcí

je to, že malé podniky a živnosti spolu s družstvy by v takovém

prostředí prosperovaly. Poslední věcí je to, že tyto městské části by

byly spojeny a také rozděleny hlavními cestami. Není to přitom moje

fantazmagorie, neboť některé městské části Tokia (po starém Edo)

během Tokugawa šogunátu byly potravinově částečně soběstačné a

ve všech probíhala neskutečná ekonomická aktivita, protože mnohé

věci se tam nejen vyráběly, ale také opravovaly a recyklovaly.

Dodávám, že moderní technologie umožní pracovat v průměru 2

hodiny denně jen na zabezpečení živobytí (3-4 pokud někdo má

nutkání pracovat).
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